
 

 

 

 

T.a.v. gemeenteraad Medemblik 

 

Onderwerp: update inzake voortgang blaashal en zaalsportruimte 

 

Wognum, 1 september 2020 

 

Beste Gemeenteraadsleden, 

 

Allereerst wil ik iedereen nogmaals bedanken voor het stemmen voor onze oplossing voor een 

blaashal bij Spartanen.  

Daarnaast wil ik graag van de gelegenheid gebruik maken jullie nader te informeren over de 

gang van zaken na dit positieve raadsbesluit. 

Dolgelukkig waren we dat er voor een oplossing was gekozen. Ok we moesten hard aan de bak, 

en financieel was het een uitdaging. Maar uiteraard houden we van een uitdaging, de lat hoog 

leggen en we hebben een fantastische achterban dus eventuele tegenvallers vangen we vast wel 

met de club gezamenlijk op. Dat we weer binnen kunnen sporten, en nog wel op ons eigen 

terrein, was een fantastisch vooruitzicht. 

Ook de samenwerking met alle betrokken partijen waren we trots op, de samenwerking met de 

andere zaalsportverenigingen, met SEW, met de gemeente en niet te vergeten de samenwerking 

tussen onze handbal en voetbal afdeling.  

Toen begon echter de race tegen de klok. Die hal moest er wel op tijd komen te staan. We hebben 

direct contact gezocht met de gemeente voor de vergunning, we hebben direct doorgepakt met 

het participatietraject met omwonenden. En ook hier weer, vooral transparant en open. De hele 

buurt zijn we deur tot deur langs geweest, en hebben we schriftelijke informatie achtergelaten. 

Voor wie daar behoefte aan had hebben we ook een informatieavond georganiseerd, en voor wie 

daarna nog met ons in gesprek wilde ben ik samen met onze penningmeester persoonlijk bij de 

omwonende thuis langs geweest. 

Tijdens dit traject kwamen ons ook andere zaken ter oren, zoals dat buren zich storen aan de 

Werksaam keten en toilet voorziening die op de openbare parkeerplaats stonden. Ook deze 

zaken hebben we in het traject meegenomen, en voor dit specifieke voorbeeld hebben we 

inmiddels onze kantine en toiletten aan Werksaam beschikbaar gesteld. Wat wij uiteraard ook 

leuk vinden om te doen, gezien onze maatschappelijke functie. 

We zijn gaan doorpakken met de blaashalleverancier, om de laatste puntjes op de i te zetten, 

bodemonderzoek te laten doen etc.  

En uiteraard zijn we direct met de gemeente in gesprek gegaan inzake de vergunning. Dit bleek 

echter wel een flinke hobbel. Ondanks het tijdelijke karakter, en de beperkte vergunning die 



 

 

daarbij hoort moest er toch flink wat onderzoek gedaan worden, zoals bijvoorbeeld een 

akoestisch onderzoek. 

Ondertussen bleek er helaas veel weerstand vanuit de omwonenden te zijn, en kregen we dit 

ook niet weggemanaged met aanvullende maatregelen. Ook werden wij door de gemeente 

gewezen op de doorlooptijden die normaliter horen bij dit soort trajecten. En met deze 

standaard doorlooptijden, en de levertijd van een hal in acht nemende, bleek het allemaal al niet 

meer te passen. Meerdere omwonenden hadden al aangegeven bezwaar te gaan maken, dit 
maakte dat het standaard traject alleen nog maar veel langer zou gaan duren en wij praktisch 

gezien dit gehele winterseizoen niet van de hal gebruik kunnen maken.  

Tegelijkertijd begon ook de vrees voor een tweede Corona golf de kop op te steken. De eerste 

golf had ons, en de verenigingskas al hard geraakt, en een tweede verbod op binnensporten in 

combinatie met veel hogere lasten zou de club in een wel heel lastige situatie kunnen brengen.  

 

Al met al een onmogelijke opgave vergunningstechnisch gezien, en een groot risico qua Corona.  

Dit heeft ons, tot onze grote teleurstelling, moeten doen besluiten dat wij er simpelweg niet voor 

konden gaan om nog dit winterseizoen de blaashal te kunnen neerzetten en gebruiken. 

Het zijn drukke, intensieve, tijden voor ons geweest. Enerzijds hebben we onze handen vol 

gehad aan het ‘runnen’ van de vereniging, met alle veranderende Corona maatregelen hebben 

we steeds bijgestuurd en er continue het beste van gemaakt. Anderzijds met proberen het 

blaashal traject toch echt te realiseren. Dit voor veel mensen in combinatie met een gezin en een 
drukke baan of eigen onderneming.  

 

We hebben onze uiterste best gedaan steeds zo goed als mogelijk te communiceren met de 

gemeente, onze leden, omwonenden, SEW, de andere zaalsportverenigingen etc. We realiseren 

ons dat we in deze fase misschien ook de gemeenteraadsleden al beter hadden kunnen 

informeren. Vandaar ook deze uitgebreide uiteenzetting van het verloop. Onze excuses als we 

hierin te kort geschoten zijn, en dank voor begrip hiervoor en dank voor alle steun die we vanuit 

de gemeenteraad hebben mogen ontvangen. 

 

Op het moment dat duidelijk werd dat de blaashal geen zekerheid was hebben we direct onze 

eigen achterban geïnformeerd die over de urenplanning van de hallen gaat, en hebben we ook 

direct SEW geïnformeerd die immers onze concurrent op het gebied van het gebruik van de 

Bloesem is.  

 

Los van de teleurstelling, en het eigenlijk niet willen opgeven, inzake de blaashal, is het verhaal 

vanaf hier helaas weinig positief. 

Op 5 juli hebben wij het verzoek voor onze trainingsuren ingediend, waar we in eerste op te 

horen kregen dat ons verzoek in het overleg meegenomen zou worden, maar waar later van 

werd beweerd dat onze opgave nooit is ontvangen.  

Vervolgens is er op 15 juli een overleg vanuit de Bloesem georganiseerd met alle 

zaalsportverenigingen, waar wij niet voor uitgenodigd zijn. Ook niet nadat wij vriendelijk 

verzocht hebben er toch wel bij te zijn. Tijdens dit overleg zijn alle uren verdeeld, en helaas, zijn 

de uren die wij hadden ook allemaal weer vergeven aan met name SEW. SEW was toen al lang en 

breed op de hoogte dat de blaashal geen haalbare kaart was voor dit seizoen. 



 

 

Een dag later kregen we last minute te horen dat we alsnog voor naoverleg langs mochten 

komen waarbij we van de uitbater van de Bloesem en SEW te horen kregen dat onze uren niet 

langer beschikbaar waren. Dat ze ons raadsvoorstel als opzegging hebben beschouwd. Overigens 

hebben we zeker nooit opgezegd bij De Bloesem. Maar ook is ons in directe bewoordingen 

verteld dat omdat wij een tweede hal bij Spartanen willen, wij als concurrent gezien worden, en 

zodoende achtergesteld worden t.o.v. andere verenigingen.  

SEW bleek praktisch al onze uren ‘ingepikt’ te hebben en de enige suggestie die ze deden was dat 
wij De Dres maar moesten bellen of we daar misschien op de dinsdag terecht kunnen.  

Ons is tijdens dit overleg toegezegd dat we een dag later het volledige rooster zouden ontvangen 

en dat er her en her nog wel ruimte zou zijn voor ons. Ondanks vele telefoontjes van mijn kant, 

diverse appjes, en een aantal constructieve en keurige mailtjes (welke ik ook graag beschikbaar 

stel indien gewenst), hebben we meer dan 5 weken op het rooster moeten wachten. Tot die tijd 

wisten we niet precies waar we aan toe waren, wisten we niet hoe groot ons probleem is en 

maakte dat schakelen op een oplossing erg lastig tot onmogelijk. Plus het gevoel dat iedereen 

ons maar gewoon negeert maakt de situatie voor ons uitermate onprettig. 

Omdat zowel de beheerder van de Bloesem alsook SEW niet op onze mails en pogingen tot 

constructief overleg reageerden, hebben we dit twee weken terug kenbaar gemaakt bij de 

burgemeester en wethouder in de hoop dat zij dit in beweging, en sowieso ook überhaupt, een 

reactie in werking kunnen stellen. 

In eerste instantie kregen we te verstaan dat we er onderling uit moesten komen en dat ze zich 

er niet in wilden mengen. Een standpunt dat we begrijpen, en het ook mee eens zijn. Maar wat 

niet werkte omdat we werden genegeerd.  

Uiteindelijk heeft deze escalatie er toe geleid dat er reactie is gekomen op onze mails, dat de 

communicatie weer is opgestart en afgelopen week is er een overleg tussen Spartanen en de 

beheerder van De Bloesem is geweest. Dit overleg was stevig, constructief en er leek een 

compromis in de maak. Echter is tot op heden de realisatie van dit compromis een lastige 

opgave. De beheerder van de Bloesem is ook afhankelijk van de medewerking van andere 

partijen, en als wij het goed begrijpen, wil zo’n beetje niemand inschikken voor een compromis. 

Met uitzondering van wat ruimte na 21:30 uur ’s avonds, buiten Wognum. Zoals jullie mogelijk 

zullen begrijpen is dit geen werkbaar compromis, en zijn we dus nog druk bezig om te kijken of 

er wel iets werkbaars te realiseren is. 

Maar de huidige status is dat we hier en daar wat kruimels hebben, en dat praktisch al onze 18 

teams niet in Wognum en niet in Nibbixwoud kunnen trainen en wedstrijden kunnen spelen. 

De emoties binnen onze eigen vereniging lopen inmiddels hoog op. We zijn een vereniging met 

een substantieel aantal leden. We steken onze nek uit, durven risico’s te nemen en we zijn zo 

ongeveer de enige vereniging die zich met man en macht inzet om een maatschappelijk 

probleem te helpen oplossen.  

 

Het resultaat van deze activiteiten is echter nu dat dit door meerdere partijen tegen ons gebruikt 

wordt, dat alle Wognumse verenigingen de zaalruimte in Wognum kunnen gebruiken, zelfs ook 

een vereniging uit Nibbixwoud. Maar dat wij als enige ontheemd zijn, niet voor overleg worden 

uitgenodigd en onderhand vooral maar te horen krijgen dat we ons rustig moeten houden. 

Ikzelf geloof heel erg in dialoog, vertrouwen en samenwerking maar inmiddels heb ik mijn 

handen vol aan de gemoederen rustig te houden binnen de vereniging. Met helaas nog geen 

oplossing in het vizier op dit moment. 



 

 

Beste raad, deze mail is vooral bedoeld om jullie te informeren, uit respect dat jullie achter ons 

zijn gaan staan bij het proberen mogelijk te maken dat deze problemen voorkomen en opgelost 

hadden kunnen worden. We snappen dat jullie mogelijk ook teleurgesteld zijn dat de hal er niet 

komt, en misschien zelfs dat Spartanen dit niet voor elkaar weet te krijgen. Vandaar deze 

uitgebreide inkijk in onze acties, problematiek en de reden achter de oplopende emoties binnen 

de vereniging.  

Wij vragen niet om actie van de raad op dit moment. Maar uiteraard gaan we altijd graag in 
gesprek met alle raadsleden die dat willen. 

Het zijn uitdagende tijden op dit moment voor ons, waarbij het niet hebben van zaalsportruimte 

in onze dorpskern helaas maar een van de uitdagingen is. Maar geen overwinning zonder strijd, 

dus we zullen vol doorstrijden voor een nette en eerlijke oplossing.  

Dank voor het lezen, dank voor het begrip en zodra er weer informatie te delen is, dan 

informeren we jullie graag nader. 

 

Vriendelijke groet, 

 

Jeroen de Vries 

Voorzitter Spartanen Sportvereniging 


